

## 日本原装SMC真空发生器ZK2A07K5AL-06，ZK2A07K5NL2-06，进口

产品名称	日本原装SMC真空发生器ZK2A07K5AL-06，ZK2A07K5NL2-06，进口
公司名称	苏州欣丰达机电有限公司
价格	100.00/台
规格参数	加工定制:否 型号:多种 适用范围:咨询
公司地址	苏州市相城区元和街道人民路4555号繁花商业中心1幢608室一楼（注册地址）
联系电话	0512-69573446 18962522903

### 产品详情

smc corporation 成立于1959年，总部设在日本东京都。时至今日，smc气动元件研发、制造、销售商。在日本本土更拥有庞大的市场网络，为客户提供产品及售后服务。smc作为气动元件制造和销售的跨国公司，其销售网及生产基地遍布世界。smc产品以其品种齐全、可靠性高、经济耐用、能满足众多领域不同用户的需求而闻名于世。在日本市场占有率已超过60%的smc，通过分布于世界51个的海外子公司及分销商，将世界各国smc产品的生产、销售连成一体，为用户提供直接、完善的服务。

smc corporation was founded in 1959, headquartered in tokyo, japan. today, smc has become a world-class pneumatic components research and development, manufacturing, sales. in japan has a huge market network, providing customers with products and after-sales service. smc as the world's most famous pneumatic components manufacturing and sales of multinational company, its network and production base all over the world. smc products for its complete varieties, high reliability, economic and durable, can meet the needs of different users in a broad range of areas, is known for. more than 60% market share in japan smc, through distribution in 51 countries overseas subsidiaries and distributors, to the world of smc products production and sales into an organic whole, to provide users with direct and perfect service.

本产品的加工定制是否，型号是多种，适用范围是咨询，产品别名是咨询，品牌是SMC，规格是多种